
Referat af bestyrelsesmøde i Schæferhundeklubben kreds 55, Furesø 

Den 3. januar 2023 

Møde afholdt online 

 

Til stede: Yvonne Beicker, Anja Waldstrøm, Janni Ysbæk-Nielsen, Christina Hald, Anne Dyhr, 

Niels Errendal, Pernille Dohlmann 

Referent: Pernille Dohlmann 

 

 

Generalforsamling 

Det primære punkt på dagsordenen er at vi skal have forberede generalforsamlingen der finder 

sted den 24. januar 2023. 

 

Vi gennemgik hvad der ligger af opgaver i denne forbindelse og hvem der tager de enkelte 

opgaver. 

 

Tilmelding til kurser 

Vi skal have fundet en proces for hvordan vi får folk på trænerkurser og hvornår det skal være 

og også hvordan vi sørger for at Yvonne ved at hun skal betale kurserne. 

Tages op på næste bestyrelsesmøde. 

 

Klubhus omflytning 

Det går stærkt pt. der er lavet tegning med forslag til hvordan vi kan indrette. 

Niels og Tom har været myreflittige og køkkenet er allerede flyttet til enden ud mod 

parkeringspladsen, hvor der også er et vindue. 

Før vi sætter tingene fast, skal vi have en tilbagemelding på om vi må lægge vand og 

opsamlingstank ind. 

Vi vil nok også gerne have linoleum på gulvet, for at beskytte trægulvet. 

Og så skal vi have en ordentlig sko-rense-dims (med koste) udenfor klubhuset. 

 

Containerkøb 

Vi vil gerne have en ny container, da den vi har er ved at være slidt op. Den vi har pt. er 30 

fod som er et specialmål, der ikke kan fås mere. Nu hedder det enten 8, 10, 20 eller 40 fod. 

Vi kunne så gå efter en 10 og en 20 fods. 

Indikation på pris for en 40 fods: 25.500 kr. + moms for container + 3.500 kr. for levering 

(+indløftning på pladsen). 

Helt ny Boxit-container på 20 fod kan vi få for cirka 22.000 kr. + moms. Herudover kommer 

levering og indløftning ~ 30.000. 

Christina spørger efter et tilbud på en 10-fods også. 

Den gamle skal også fjernes, så den prøver vi om vi kan afsætte billigt med afhentning. 

Da vores klubhus blev billigere end vi først havde fået sat penge af til, er der rigeligt luft i 

budgettet til en sådan. 

 

Eventuelt 

Der er ringtræning fra på søndag den 8/1 

 

DM-styregruppe skal stables på benene i januar, så vi kan være klar til møde med 

Vivi/Hovedbestyrelsen i februar. 

 

 

 

3. januar 2023 

Pernille Dohlmann 


